
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
21. 11. 2018 

Masarykova Kolej 

Zápis provedl: Stanislav Jeřábek 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:07  

1 Schválení programu schůze 
Prezident Jozef Šebák přivítal přítomné a vysvětlil situaci kolem delegátů zájmových           
a externích klubů, kde je nutná schůze volitelů k rozhodnutí práva delegovat pro eFDrive či              
IAESTE. Ta proběhne nejspíše před volbou Prezidenta. 
 

1. Schválení programu zasedání (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede J. Šebák, typ: informace, čas: 5 min.) 
3. Schválení zápisů (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
4. Info z klubů (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: 10 min.) 
5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
6. Změna ekonomické činnosti Centrály - Vánoční večírek 2018 (vede: J. Šebák, 

typ:hlasování, čas: 5 min) 
7. Schválení EČ Podolské Vánoce přicházejí (vede: J. Picka, typ: hlasování, čas: ???) 
8. Schválení EČ 3D tiskárna klubu Pod-O-Lee (vede: J. Picka, typ:hlasování, čas: ???) 

 
9. Různé (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: dle potřeby) 
10.TPPPPPPPP (vede: J. Šebák, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 

 
Usnesení 18-09-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání poslaný do konference          
Parlamentu 21. listopadu 2018.” 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 

2 Představení delegátů 
J. Picka (POD): Druhým rokem FIT, budu obhajovat dva body. 
V. Novotný (BUK): Poslední ročník KYR na FEL, kde budu po novém roce dělat státnice. 
V. Kaiser (HK): Mám dostudováno, mockrát se asi neuvidíme, ale někdo to dělat musí. 
M. Krása (BION): Studuji poslední rok na FBMI. 
J. Rubáš: Mně je to blbý, ale jak se jmenuješ? (na V. Kaisera) Vojta Kaiser 

3 Schválení zápisu 
Byl zaslán jeden zápis z října, v němž byly zapracovány připomínky. 
 
19:15 přichází A. Deleut a L. Kolibár 

 
Usnesení 18-09-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 18. října 2018 zaslaný            
do konference Parlamentu 19. listopadu 2018 po zapracování formálních         
připomínek.” 
OHP: 12; 11:0:1 → Usnesení přijato 
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4 Info z klubů 
MAS: Rekonstrukce místností, otevíráme novou studovnu, pracujeme na posilovně místo          
pivnice. Koupili jsme na podnět studentů plotter. Uvažujeme o nové EČ. 
BEST: Proběhl EBEC s 266 soutěžícími, vše proběhlo bez problémů včetně rautu po             
vyhlášení výsledků. Budeme mít do budoucna vzdělávací přednášku v období Vánoc. 
BUK: Největší problém je plánovaná rekonstrukce, budeme ho řešit na výjezdku tento            
víkend. Společně se SIN chystáme Buben games, před nedávnem proběhl pivní kvíz. 
HK: Doplnili jsme představenstvo, můžeme se scházet. Plánujeme rozšíření deskovek,          
jinak se nic moc neděje i kvůli nemocem a cestování. 
POD: Proběhly rozpočtové schůze, rozpočet máme schválený. Chystáme BenchPress a          
Podolské Vánoce. 
KK: Probíhají pravidelná setkání, chystáme se na adventní období. 
SH: Proběhly všechny infoschůzky, máme připravenou likvidační komisi a tím pádem se            
blíží fyzická inventura. Byl jsem pryč,. snad mě doplní M. Kothera. Naše AVC ve spolupráci               
s dolním pracovalo 17. listopadu na Václaváku. 
BION: Proběhl Haloween, Beerpong. Příští pondělí jmenujeme nové představenstvo klubu.          
Chystáme se začít s hasičským sportem a eSportem. Příští úterý vyhlašujeme studentskou            
anketu. 13. 12. vánoční večírek. 
SIN: Nový zástupce Sinkuleho koleje (David Folwarczný). Předěláváme multimediálku.         
Proběhl FIFA tournament - lan párty as drobnými cenami. chystáme beer run - 6. večer. 
AVC: Několik konferencí, v pragovce devFest, společně s CESNETem týden vědy           
a techniky a AV, koncert pro budoucnost. Plánujeme DOD. 
FIT++: Teambuilding - cíl přivítat nováčky, vydařil se. 15.12. FITrip do Drážďan. 3.12.             
spolupodílíme na SGL winter - LAN párty mezi kluby. FITvánoce ve spolupráci s FA na               
FAFIT music session. 
+-FEL: Vyhlášeny volby 4-6. 12. Do představenstva 3 lidi. Scházíme se s nováčky, nemáme              
příliš málo lidí ale je problém je zaktivnit. 12.12. Vánoce na FEL. Účast na LAN párty výše. 
Galibi: Úspěšný seznamovák (40-50), nábor nováčků. Letošního druhého ročníku se          
zúčastnilo dost prváků. Byl bowling, chystáme vánoční večírek a vyhlásili jsme volby do             
představenstva. Přesun nejspíš na 19. kvůli nedostatku lidí. 
IAESTE: Proběhl nábor nových členů, národní teambuilding a národní akademie. 
eFDrive: Před 2 týdny volby do představenstva (malá obměna), čeká nás DOD a Nocí na               
fakultě (simulátory, diskuze o projektové výuce). 11.12. Vánoční mejdlo na fakultě. Vyhodili            
jsme staré černé duše, takže je nás asi o 30 méně ačkoliv jsme taky nabrali nováčky. 
 
19:17 přišel J. Rubáš   
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5 Info z Akademického Senátu 
T. Pokorný: J. Šebák je v senátu, já jsem tam nebyl, snad mě doplní. Schválená změna                
SZŘ spočívající v možnosti ISP pro rodiče, které prodlouží délku studia, a ten nemusí              
přerušit. Schváleno navýšení kolejného s doprovodným usnesením o alokaci příjmů na           
spoluúčasti na projektech rekonstrukcí kolejí. Jednalo se o zpřístupnění záznamů, ale nijak            
se to nedořešilo (musí rozhodnout rektor a nebyla usnášeníschopnost). 
J. Šebák: Kolejné: V materiálech předložených na senát nebylo nic o penězích na             
rekonstrukce, ale i za podpory KSÚZ, HK a SK bylo doprovodné usnesení schváleno             
jednomyslně. 
R. Volf: Jaké byly ty důvody? Zvyšování nákladů především co se týče mezd, hlavně těch               
minimálních. 
  

6 Změna ekonomické činnosti Centrály - Vánoční večírek 2018 
J. Šebák přednesl EČ na vánoční večírek. Posouvá se termín kvůli blokaci objektu majitelem -               
Národní muzeum. Možnosti byly 7. prosince (pátek) a středa 5. prosince, kterou jsme zvolili.              
Z účetního oddělení byl do Infocentra poslán pokyn, že nesmí prodávat pro SU lístky.             
Odůvodněno to bylo EET a „nevím čím ještě“. My to řešíme, mluvil jsem o tom s kvestorem,                 
sedneme si nad to. Tento způsob prodeje je komfortní, chceme ho znovu umožnit. Lístky tedy               
nebudeme prodávat v předprodeji, ale v hotovosti až na místě. 
T. Pokorný: Proč není systém jako na vítání? Provozovatel chce provizi. Přišlo nám to takto               
lepší vzhledem k typu akce a počtu účastníků. 
T. Pokorný: Co náš systém? SIN sice má bránu, takže by tohle šlo i pro CEN, ale pro tuhle                   
akci je to zbytečné. 
M. Hošna: Poplatek u lístků nesmíš přičíst. 
T. Pokorný: Myslel jsem to hlavně jako návrh do budoucna kdyby nešel využívat Airhouse. 
 
Usnesení 18-09-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT přeschvaluje EČ Centrály Vánoční večírek zaslanou          
do konference Parlamentu 18. listopadu 2018.” 
OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 

7 Schválení EČ Podolské Vánoce přicházejí 
Delegát odprezentoval EČ. 
M. Kothera: Máte v pořádku sazby daně? Ano 
J. Rubáš: Schválilo to představenstvo? Myslím, že ano, ale nebyl jsem tam. 
J. Rubáš: Na wiki to nemáte. 
J. Šebák: Nevynucujeme striktně pořadí schválení, ale musí to projít parlamentem i            
představenstvem. 
M. Kothera: Nejnovější zápis na webu je z roku 2017, dejte tam aspoň odkaz na wiki. 
 
J. Šebák: Chceš, Honzo, vymyslet usnesení? Nechám to na tobě, přecejen jsi služebně starší. 
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Usnesení 18-09-04: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost SU ČVUT         
„Podolské Vánoce“ zaslanou do konference Parlamentu 19. listopadu 2018.” 
OHP: 13; 12:0:1 → Usnesení přijato 
 

8 Schválení EČ 3D tiskárna klubu Pod-O-Lee 
Delegát odprezentoval EČ: Rádi bychom dali možnost používat 3D tiskárnu všem členům            
klubu, nejen správcům. Je v místnosti, která je dobře zabezpečená. Místnost je přístupná             
všem členům klubu. Tiskárna snad funguje. 
J. Rubáš: Jak to bude s desetinnými částkami? Proběhne korunové zaokrouhlení, platba bude             
v hotovosti. 
P. Valach: Placeno z konta nebo hotově? Máme konto na tisk, možná se to spojí. 
M. Hošna: Budou platit všichni nebo třeba aktivní ne? Všichni, nepředpokládáme velký zájem. 
M. Kothera: Kolik váží průměrný výtisk z 3D tiskárny? 
E. Horynová: Třeba 150 gramů. Velmi záleží na plnosti. 
M. Kothera: Jde o to, že to budou dost malé položky v účetnictví. J. Šebák: Tam se dá udělat                   
hromadný daňový doklad. 
V. Kaiser: Jak měříte spotřebu filamentu? Má to na starost správce. Bude vážit výrobek po               
vytisknutí. 
J. Rubáš: Bylo projednáno představenstvem? Stejná odpověď, zjistím to. (Pozn.: O chvíli            
později bylo potvrzeno schválení.) 
 
Usnesení 18-09-05: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Studentské unie         
ČVUT „3D tiskárna klubu Pod-O-Lee“ zaslanou do konference Parlamentu 19.          
listopadu 2018.” 
OHP: 13; 12:0:1 → Usnesení přijato 

9 Různé 
V. Novotný: Taky budeme mít Vánoce, pokud jsem zapomněl. 
J. Picka: Byly schváleny ty ekonomické činnosti. 
J. Rubáš: Taky chystáme volby. 
SIN: Jako klub se budeme zúčastňovat DOD na FITu a já zamluvil raději 2 stoly, tak se mi                  
případně přihlaste. 
M. Kurka: Dejte to vědět i mně. 
 
SIN: Honza Mára udělal to, že přidal naši akci do Indexu studenta ČVUT a K. Němcové se to                  
nelíbilo. Chodí nám tam random lidi odjinud. Mně to třeba tolik nevadí, když to bude reciproční.                
Jak to máte vy? 
BION: My tam jsme, ale nikdo k nám nejezdí. 
eFD: My je tam máme, ale děláme je u vás (na SIN). 
J. Rubáš: Měli jsme tam akci Prvák. Možná tam někdo přišel, ale v davu se ztratil. 
T. Pokorný: Šířím info o indexu a lidi se mě i ptají, zda ta či ona akce v indexu bude. 
J. Šebák: Myšlenka indexu je ta, že má být jednotným kalendářem, agregátorem akcí. 
V. Huvarová: Jde asi o to, že tam dá kolejní akcí bez vědomí daného klubu. To je otázka                  

 

Stránka 4 z 7 



Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
21. 11. 2018 

Masarykova Kolej 

spolupráce. Otázka na J. Kapouna: Měli jste událost na FB a byla veřejná? Ano. Ale u téhle                 
akce (pivní štafeta po koleji) mi to nedává smysl. 
J. Rubáš: Něco podobného se stalo ohledně odměn. Nebylo s vedením SH konzultováno, zda              
má být jednou z odměn VIP na SHOW. Možná to bylo diskutováno s někým z projektu, ale s                  
vedením ne. 
M. Kurka: Řešil to s námi za SHOW, za nás to bylo OK, ale čekali jsme konzultaci také                  
s vedením klubu. 
J. Kapoun: Až když akce byla v kalendáři jsme se to od Ivany Dvořákové dozvěděli. Pak jsme                 
to teda stopli, byla tam 15 minut. 
T. Pokorný: Líbí se mi, jak se to snaží rozjet, nás se už v létě na naše akce ptali. Ale chápu,                     
musí tam být ta komunikace. 
J. Šebák: Promluvím s Honzou o tom. Pokud jsem správně pochopil, tak přidávání akcí bez               
souhlasu je jen na SIN. Sdílení veřejné akce a její propagace mi nepřijde nic špatného. 
J. Rubáš: Souhlasím s tím, že sdílení na FB je OK, ale přidání do nějaké hry celé SU to už mi                     
přijde moc. 
 
Z. Adamová: Jsem nová koordinátorka Kampusu Dejvice společně s Romanou Vylitovou. Asi            
jste už zaregistrovali, že 4. 12. pořádáme podruhé Advent. Někteří z vás se budou účastnit               
aktivně, u jiných ještě visí otazník, snad se nějak domluvíme. Pokud byste se ještě chtěli               
zapojit, tak mě kontaktujte na mailu zita.adamova@kampusdejvice.cz nebo na FB profilu KD.            
Budu vám moc vděčná za sdílení FB události. Navážu na předchozí, máme v KD kalendář a já                 
automaticky veřejné akce přidávám. Pokud byste měli nějakou veřejnou, kterou ale vnímáte            
jako interní, upozorněte mě, prosím. Nerada bych dopadla jako Honza, který to určitě myslel              
dobře, ale příliš nepochodil. Jsem otevřená všem nápadům a jsem pro každou špatnost. 
 
T. Pokorný: Děkuji P. Valachovi za zprovoznění Kristýnky pro BION. 
 
J. Šebák: Probíhá druhé kolo volby prezidenta, harmonogram v konferenci i na webu. Diskuse              
bude v úterý, nevíme kde, zasedačka na CIIRC je obsazená. Půjde zasedačka na FITu? (M.               
Kurka zjišťuje) M. Kothera promítl sucvutcountdown.cz 
M. Kurka: TH:A-1455 (zasedačka na FIT) je od 18:00 volná. 
 
Zvedlo se kolejné od 1. 1. 2019. 
Probíhají jednání o rámcovce, které se malinko zpomalilo. Pravděpodobně se sejdem příští            
čtvrtek. ČVUT jednalo s Cesnetem o připojení SU. Prorektor R. Holý má nějaké informace a               
v hlavě varianty řešení. 
Proběhla hokejovka. 1. listopadu, za ČVUT se v předprodeji prodalo přes 1 000 lístků, což je                
rekord, a taky se nám poprvé povedlo vyhrát. A taky jsme prodali všechny bam bam tyče, co                 
jsme měli. 
Proběhly oslavy 17. listopadu. Položili jsme za studenty ČVUT věnce u Hlávkovy koleje a v               
žitné ulici, kde byl pietní akt ozvučen AVC SH. Večer jsme byli na koncertu v Betlémské kapli. 
Ohledně OOU proběhla jedna schůzka ve 3 lidech. Ke zničení žádného majetku nedošlo.             
Něco málo jsme i udělali. (M. Kothera promítá) 
 
Jak je to u vás na koleji s elektrorevizemi spotřebičů studentů? Na Podolí začali dodržovat               
předpisy a chtějí revize pro bílou techniku. 
J. Rubáš: Na SH nám SÚZ nabízí revizáka, nicméně samotnou podstatu ignoruje. 
J. Kapoun: K nám přijede revizák kvůli SÚZ a nabízí ho i studentům, ale nekontrolují. 
V. Novotný: Nekontrolují, představenstvo to chtělo případně řešit organizováním revizí          
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hromadně. 
M. Kothera: Proběhly revize ale jen majetku SÚZ, studentský se neřeší. 
   
J. Šebák: Chtělo by to opět řešit revize posiloven. Už to zase bude rok. 
 
J. Šebák: Byl mi po roce připomenut námět na úpravu stanov SU. Co si myslíte o omezení                 
počtu let na post předsedy klubu v SU? Třeba 3-4 roky. 
M. Hošna: Motivace? Aby tam ty lidi nebyli příliš dlouho. 
J. Rubáš: O jaké posty by mělo jít? Předseda klubu. 
M. Hošna: Ten problém někde je? Není, ale bylo mi řečeno, že by to brzy mohlo nastat. 
J. Rubáš: Možná by dávalo smysl to omezit podobně jako na prezidenta ČR či rektora - 2 po                  
sobě jdoucí období. 
J. Šebák: Tohle bylo na počet let celkově. 
J. Kapoun: Může to být pozitivní pro posun klubu. 
J. Rubáš: Čas se mi nelíbí, jsem pro po sobě jdoucí období. 
M. Hošna: Máme různé délky období 
M. Kothera: Různá jsou z nějakého důvodu. 
J. Rubáš: Dal bych to případně i na prezidenta 
BION: Ta struktura není neprostupná, když se tam ten nový člověk chce dostat, tak se tam                
dostane 
E. Horynová: Může to být problém u malých klubů. 
P. Valach: U předsedů to nenastává, spíš u adminů. To chceme? 
J. Kapoun: Když má klub problém naplnit představenstvo, tak je to problém. Prodloužení toho              
člověka je jen oddálení řešení toho problému. 
M. Kothera: Když má klub problém sehnat jiného předsedu, asi by neměl existovat. 
M. Hošna: Nesouhlasím, dost klubů prostě jen sdružuje lidi a má problém najít lidi na               
administrativu kterou prostě nikdo nechce dělat 
J. Kapoun: když to někdo chce opravdu dělat, tu možnost má. To není úplně argument. Když                
je v klubu dlouho fungující komunita, je dost uzavřená. Může to být problém pro někoho               
nového se tam dostat. Podpoří to provětrání klubu, přivede nové myšlenky. 
M. Kothera: Odpovím Michalovi... Když existují lidé, kteří chtějí v tom orgánu být, ale není tam                
nikdo, kdo to má vést. To pak nepatří do SU ale má to být něco jiného. 
M. Kothera: Motivace ke kandidatuře - když tam existuje ten jeden stařec, tak není motivace;               
když nebude, nějaký vůl se najde. 
M. Hošna: Provětrávání je třeba řešit na jiných pozicích, než je předseda 
matěj: uzavřenost klubu je sama proti sobě, to nedává smysl; měl by si to případně každý řešit                 
ve svých stanovách 
V. Kaiser: za 7 let na HK, který je malý klub, jsem nepotkal jediného člověka, který by chtěl                  
něco dělat a selhalo to na tom, že by mu někdo bránil. vždycky to selhalo na tom, že prostě                   
přestal chtít. 
J. Rubáš: kdybychom to někde chtěli, tak právě to dává smysl jen u předsedy či prezidenta. To                 
jsou lidé, kteří nějak určují směr klubu. Nevím, jak jste na tom jinde, ale na SH dlouho na                  
představenstvu neproběhla diskuze o něčem, co by dávalo smysl. 
T. Pokorný: Nedovedu si představit, jaký by to byl problém? Prezident jmenuje a třeba              
nemusí... J. Šebák: Za jakých podmínek by mi to klub či parlament toleroval? Nikdy 
J. Šebák: Třeba že by se klub ideově neposouval nebo sdružoval jiné lidi, nefungoval primárně               
studentský. 
J. Kapoun: Čím déle jsou lidi v klubu, tím více se liší jejich názory od nováčků. 
Probíhá diskuze po tom, jak jsou v jednotlivých představenstvech mladí či staří ať už fyzicky či                
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služebně. 
 
J. Rubáš: Kdo bude informovat o zvýšení kolejného? 
J. Šebák: Primárně SÚZ. 
J. Rubáš: Ano, ale my to plánujeme, tak se domluvíme nějak? 
J. Šebák: Ideálně asi v rámci RSS. 
 
 
Konec zasedání 20:57 

 

Zapisovatelé: Stanislav Jeřábek 

Ověřovatel: Jozef Šebák 
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